
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-04-16, § 25 

 

 Tid: 16 april 2009 kl 17.00 – 18.40 

   

 Plats: Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

   

 Justerat: 23 april 2009 i Stadshuset 

  

 

 

Ulla Hamilton (m) Åsa Romson (mp) Torbjörn Erbe (m) Karin Wanngård (s) 

§§ 1-16, 18-20, 22-31       §§ 1-20, 22-31 §§ 17, 21 § 21 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m) ordförande §§ 1-16, 18-20, 22-31         

Åsa Romson (mp) vice ordförande §§ 1-20, 22-31  

Hugo Nordenfelt (m) 

Torbjörn Erbe (m)  

Daniel Valiollahi (m) §§ 1-11  

Per Ola Bosson (m)  

Karin Karlsbro (fp)  

Karin Wanngård (s)  

Malte Sigemalm (s) §§ 1-16, 18-31   

Godfrey Etyang (s)  

Stellan F Hamrin (v)  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (m) tjänstgörande  

Nils Ingelström (m) tjänstgörande §§ 12-31  

Aysin Hartzell (m) tjänstgörande §§ 17, 21  

Harald Eriksson (m) 

Gustav Åkerblom (fp)  

Gerd Sjöberg-Granlund (s) tjänstgörande  

Hassan Said Mahamed (s) tjänstgörande § 17 

Charles Berkow (mp) tjänstgörande § 21  

  

 Förhinder har anmälts av ledamöterna Lena Bring (m) och Ulla Jöhnk (s) samt av 

ersättarna Björn Gülich (m), Anders Broberg (kd), Carin Paulsson (s), Fredrik 

Canerstam (s) och Tina Kratz (v). 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. Närvarande var även 

biträdande borgarrådssekreterarna Karin Dhakal och Tobias Holdstock samt 

miljöförvaltningens avdelningschefer och föredragande tjänstemän. 

 



  

 § 25 

Överklagande av länsstyrelsens beslut att avslå överklagande av nämndens 

föreläggande om försiktighetsmått rörande anmälan om betongfabrik 

m.m. på fastigheten Rostugnen 6.  

Remiss från miljödomstolen, mål nr M 219-09 

Dnr 2007-001327-320 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt ordföranden Ulla Hamiltons (m) och 

ledamoten Karin Karlsbros (fp) förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att i huvudsak godkänna förvaltningens 

 förslag till beslut, samt att därutöver anföra följande: 

 

Vi delar miljöförvaltningens slutsatser och synpunkter. Nämnden har haft aktuellt 

ärende för yttrande vid ett flertal tillfällen. Då inte något nytt framkommit anser 

vi likt förvaltningen att de försiktighetsmått som beslutades av nämnden 2008-03-

18 bör stå fast.  

I övrigt kan konstateras att från den ursprungliga anmälan har mer än två år 

förlöpt. Det är inte minst utifrån ett miljöperspektiv, där det handlar om att 

minimera antalet lastbiltransporter, viktigt att ärendet får ett snabbt avgörande. Vi 

vill därför vädja till miljödomstolen om en snabb handläggning av ärendet.  

 

Ärendets handling   

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 23 mars 2009. 

Förvaltningen föreslog att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt följande: 

 

1 Yrka att överklagandet avslås. 

 

2 Som grund för yrkandet åberopas vad som anförs i förvaltningens 

 tjänsteutlåtandet. 

 

3 Uppdra till förvaltningschefen att företräda nämnden i domstolen. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton (m) och ledamoten Karin Karlsbro(fp) föreslår att  

 (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Åsa Romson (mp) och ledamoten Stellan F Hamrin (v) föreslår 

 att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt följande: 

 

Att i första hand begära anstånd med att inkomma med svar till domstolen 

 

Att i andra hand bifalla de synpunkter i överklagandena som begär  

 att bolaget inkommer med mätningar av bottensediment och vattenkvalitet 

kring angöringsplatsen samt att uppföljning av dessa fastställs, och som begär  

 att ökade säkerhetsåtgärder kring den tunga trafiken till och från Ulvsunda 

industriområde under de tider skolbarn rör sig vid vägarna 

 



  

Att anföra följande: 

 

Miljöpartiet har agerat kraftfullt för att grus- och betonghanteringen skulle 

lokaliseras till en annan tomt, den s k Prippstomten. Tyvärr misslyckades detta då 

Prippstometen mot vårt gillande förra mandatperioden lovades bort till parkering 

för en stormarknad. Den översiktplanering som borde hjälpa i fall som detta, och 

bistå med lämplig mark för viktig teknisk verksamhet har urholkats under många 

år vilket miljöpartiet beklagar.  

 

Nu pågår ett arbete för att hitta en lösning med Prippstomten och vi har förstått 

det som att ett beslut är nära förestående. Det vore då lämpligt att begära anstånd 

i denna process och invänta klarhet om det ändå går att lösa frågan på ett för alla 

parter bättre sätt. 

3) Ledamoten Karin Wanngård (s) föreslår att miljö- och hälsoskyddsnämnden 

 beslutar i enlighet med förvaltningens förslag till beslut. 

 

Omröstning 

Ordföranden Ulla Hamilton (m) ställer de framlagda förslagen emot varandra och 

nämnden beslutar enligt Ulla Hamiltons (m) och Karin Karlsbros (fp) förslag till 

beslut. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Åsa Romson (mp) och ledamoten Stellan F Hamrin (v) reserverar 

sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag till beslut. 

 

Ledamöterna Karin Wanngård (s), Malte Sigemalm (s), Godfrey Etyang (s) och 

tjänstgörande ersättare Gerd Sjöberg - Granlund (s) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till Karin Wanngårds förslag till beslut. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


